

# Generalforsamling - 3. februar 2024

## Dagsorden

13 personer er mødt op.

### 1. Valg af ordstyrer

- Jesper Brusgaard Valgt til Ordstyrer

### 2. Valg af sekretær

- Majken og Niels Tobias Nørgaard Svendsen (NS) valgt som sekretærer.

### 3. Årsberetning ved bestyrelsen

- Rigtig godt år sidste år, både medlemsantal og økonomisk.
- 76 medlemmer sidste
  - 56 under 25
- Gode spilgange og gode engagement
- Aktiv ferie har været en fantastisk oplevelse for både medlemmer og deltagere.
- Foreningsfestival ved Majken blev afholdt. Dette gik rigtig godt og hjalp os med at komme ud til forskellige skoler og skaffe juniorspillere.
- Halloween / Haunted house - Skaffet penge til foreningen og spredt viden omkring vores forening.
- Vampyr scenariet blev afholdt 3 gange sidste år.
- Personoplysninger skal beholdes i 5 år.

### 4. Årsberetning ved arrangørgrupperne

- Live arrangementer
  - Lille stigning i antal.
  - Stabil arrangørgruppe
  - Manglende sommerscenarie, og en fornemmelse af mistillid til arrangørgruppen til at afholdelse af sommerscenarie.
  - Der har været god opbakning til det nye scenarie.
  - De valgte at køre noget andet plot fra sidste år, og det har generelt været en positiv oplevelse fra både spillere og NPC'er.
  - Håb om en mere dynamisk verden.
  - Spurgt om hjælp udefra til det nye sommerscenarie.
- Fabellørdag
  - Meget casual
  - Vi møder bare op og hygger
  - Vi tjekker ikke medlemsskab, fordi det ikke rigtig gir noget.
  - Vi har en kiosk, som giver overskud.
  - Mega Game var positivt, holdes hvert halve år, men der var kun 5 tilmeldte 2. gang. Vi skubbede det, og der var heller ikke meget tilslutning. Måske først afholdes til næste år.
  - Vi har købt udstyr. Men vi må se, hvad der kan ske med det.
- Vampyr

- Vi vil gerne have flere med end kun folk fra A'kastin og Efterskolen i Hobro
- Det kører som det skal
- Regler revideres, for at se hvad der fungerer
- Vil gerne afholde hvert kvartal
- Jakob er kontakt
  - Det er pænt i forhold til økonomi som går i nul
  - Skørping skole synes at vi misbrugte faciliteterne
  - Vester Hornum skole skal sættes i stand, så derfor blev stedet rykket igen, men vi kan bruge det igen senere
  - Folk er glade
- Majken har en kommentar i forhold til PR, at der er nødt til at komme informationer ud til den PR ansvarlige, for at der kan reklameres for det.
- Som spiller har det været blandet. Spillerne tager selv derud, og de spiller som de vil, fordi det er 16+
- Man kan fokusere på det kan synes er vigtigt
- Man kan mærke at det er et ældre scenarie
- Man kan spille hele dagen med kun snak
- Aktiv Ferie
  - Folk har godt styr på det, og kender formatet
  - Før havde vi ikke helt styr på det med informationerne, men folk har været bedre til at give informationer videre
  - Vi hiver spillere med fra aktiv ferie, og ind i live
- Bemærkning om Mega Game og Fabellørdag
  - Dette er den samme gruppe

## 5. Regnskabs gennemgang ved kasserer og revisor, samt godkendelse af årsregnskabet

- a. Revisoren har godkendt regnskabet (Martin)
  - i. Vi har fået masser af tilskud, 14.000, dog ikke ligeså store som sidste år. Det er dog bevidst, da det er store beløb at arbejde med.
  - ii. Vi har skåret ned på arrangementer som ikke giver overskud
  - iii. Vi har fokuseret på at lave arrangementer der giver overskud.
  - iv. Sommerscenariet er på, fordi folk havde meldt sig til, og skulle have deres penge tilbage.
  - v. Der er mange grønne tal i år.
  - vi. Vi vil gerne søge små fonde, til små ting, og store fonde til store ting, da regnskabet bliver nemmere at have med at gøre
  - vii. Der skal folk til at afhente ting, som ofte leveres til hverdage.
  - viii. Kenneth spørger, om der kan sendes til landejendomme, men NS kommenterer, at det ikke fungerer optimalt med at få afleveret en palle.
  - ix. Gustav mener at der er for mange kostumer på lageret, og der er kun ca. 15% af vores kostumer som er "Bevaringsværdigt".

- x. NS mener, at vi bør lave en lageroprydning på et tidspunkt, hvor der ryddes op med hård hånd. Der er desuden lavet ansøgninger til nye ting, så vi ikke løber tør for gode kostumer.
  - xi. Thomas spørger, om udstyret i stedet kan lejes? Om det giver mening? Gustav svarer at der er ting vi er "nødt til" at have, eller er rart at have. Grunden til at der er ødelagte ting, er på grund af gammelt lager, hvor tingene blev beskadiget.
  - xii. Regnskabet er enstemmigt vedtaget.
6. Valg af 1-2 revisor(er) til næste regnskabsår
- a. Kenneth Jepsen Larsen og Gustav Andreas Heshe melder sig til Revisor
7. Fastsættelse af medlemskontingent
- a. Udkast til stigning til 200 kroner.
    - i. For: 7
    - ii. Mod: 4
    - iii. Blank: 2
    - iv. Noter:
      - 1. Der er set mindre indtægt fra det kommunale, og alting er dyrere. Vi ved at vi er de første der bliver skåret fra når der skal gives penge ud.
      - 2. Bekymringer om at det ikke kan gå rundt for udsatte familier. Dette er vores primære målgruppe og de vil have problemer med at betale dette.
      - 3. Fordele for medlemmer: Gratis deltagelse til spilgange. Rabat til sommerscenariet.
  - v. Support Crew medlemskab koster 75, forbliver det samme.
    - 1. Bliver man smidt ud af support crew skal man betale for et nyt kontingent.
    - 2. Skal dette flyttes til 100
      - a. mod: 11
      - b. blank: 2
  - vi. Arrangører medlemskab koster 0.
    - 1. Forslag om at det skal ændres til et symbolsk beløb
    - 2. For: 2
    - 3. Mod: 7
    - 4. Blank: 4
  - vii. Betaling for live arrangement for engangbillet til 30 kroner:
    - 1. Forslag om at dette ændres til 40 kroner.
      - a. For: 9
      - b. Mod: 0
      - c. Blank: 4

viii. Foreslag: Fabellørdag skal være gratis at deltage i for alle, også ikke medlemmer. Medlemmer får en gratis lille sodavand.

1. For: 13
2. Mod:0
3. Blank:0

ix. Generalforsamling vil gerne stemme om hvor vidt dette træder i kraft fra 03.02.2024

1. For: 13
2. Mod: 0
3. Blank: 0

8. Foreningens mål og visioner fastlægges

a. Ingen forslag til ændringer

9. Indkomne forslag behandles

a. Snak om kommunen og dennes indvirkning på foreningens muligheder

i. Er det muligt at flytte kommune, og hvad ville det betyde for foreningen

1. Det er klart at der har været flere problemer med kommunikation med kommunen og de ting vi er blevet lovet.
2. Bestyrelsen skal have magt til se på om foreningen skal flyttes til en anden kommune, såfremt de finder en mulighed vil der blive indkaldt til ekstraordinær generalforsamling, hvor dette vil være det eneste punkt.

- a. For: 9
- b. Mod: 0
- c. Blank: 4

10. Valg af bestyrelse samt suppleanter

a. Valg af Formand

i. Majken Blaess Møgelbjerg - genopstiller

1. Valgt igen, da ingen stiller op

b. Valg af Næstformand

i. Jakob Rosendal Pilgaard - genopstiller (in absentia)

1. Valgt igen, da ingen stiller op

c. Valg af Kasserer

i. Niels Tobias Nørgaard Svendsen (NS) - genopstiller

1. Valgt igen, da ingen stiller op

d. Valg af PR ansvarlig

i. Gustav Heshe vil gerne stå for dette

1. Valgt, da ingen andre stiller op.

e. Valg af Medlemmer af bestyrelsen

- i. Rene Martin Simonsen
  - 1. Valgt, da ingen andre stiller op.
- f. Valg af suppleanter
  - i. Thomas Kastrup
    - 1. Valgt, da ingen andre stiller op.
  - ii. Kenneth
    - 1. Valgt, da ingen andre stiller op.

11. Eventuelt